



Compfitt A/S  
Messingvej 51  
DK 8940 Randers SV  
CVR No: 21867144  
accounting@compfitt.com

---

## **Compfitt Group GDPR policy**

Dear Partner

Compfitt Group A/S confirms that we register company name, company registration number, phone- and fax number and email addresses for contact-persons (we don't register IP addresses). We only use the mentioned information internally in contact with partners hereunder customers and other stakeholders. This kind of information will never be forwarded for other commercial purposes. We are certified ISO 9001.2008 since more than 6 years - and on the 14. August we will have implemented the ISO 9001.2015 standard - and in this context we document how we work with sensitive information.

---

## **Compfitt Group GDPR-Richtlinie**

Sehr geehrter Kunde

Compfitt Group A / S bestätigt, dass wir Firmennamen, Firmenregistrierungsnummer, Telefon- und Faxnummer sowie E-Mail-Adressen für Kontaktpersonen registrieren (wir registrieren keine IP-Adressen). Wir verwenden die genannten Informationen nur intern in Kontakt mit Partnern unter Kunden und anderen Interessengruppen. Diese Art von Informationen werden niemals für andere kommerzielle Zwecke weitergegeben. Wir sind seit mehr als 6 Jahren ISO 9001: 2008 zertifiziert - und am 14. August haben wir den ISO 9001: 2015-Standard eingeführt - und dokumentieren in diesem Zusammenhang, wie wir mit sensiblen Informationen umgehen.

---

## **Compfitt Group Persondata Politik (GDPR-policy)**

Kære Samarbejdspartner

Compfitt Group A/S bekræfter at vi registrerer firmanavn og CVR nummer, telefon- & faxnummer, mailadresse på kontaktpersoner (vi registrerer ikke IP-adresser). Vi anvender alene de nævnte oplysninger internt i kontakt med samarbejdspartnere herunder kunder og andre interessenter. Disse oplysninger vil aldrig blive videresendt til andre kommercielle formål. Vi er ISO 9001.2008 certificeret og den 14. august har vi implementeret ISO 9001.2015 – og på den baggrund altid i stand til at dokumentere hvordan vi arbejder også med personfølsomme oplysninger. Oplysninger vi ikke anvender vil blive slettet.

---